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Abstract (en)
The subject of the invention is a method for coating a metallurgical product, especially one made of steel, according to which the said product
is soaked in a metal alloy bath containing solid impurities, characterised in that, in order to accelerate the settling of the said impurities, sound
radiation is applied to the said alloy bath. A further subject of the invention is an installation for coating metallurgical products (3), especially made of
steel, of the type comprising a tank (1) containing a bath (2) of metal alloy and means (4,5) for soaking the said products (3) in the said alloy bath,
characterised in that it also comprises means (13,14) for applying sound radiation to the said alloy bath. <IMAGE>

Abstract (fr)
I'invention a pour objet un procédé de revétement d'un produit métallurgique, notamment en acier, selon lequel on trempe ledit produit dans un
bain d'alliage métallique renfermant des impuretés solides, caractérisé en ce que, afin d'accélérer la décantation desdites impuretés, on réalise
une insonation dudit bain d'alliage. L'invention a également pour objet une installation du revétement de produits métallurgiques (3), notamment en
acier, du type comprenant un bac (1) renfermant un bain (2) d'alliage métallique et des moyens (4,5) pour tremper lesdits produits (3) dans ledit bain
d'alliage, caractérisée en ce qu'elle comprend également des moyens (13,14) d'insonation dudit bain d'alliage. <IMAGE>
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